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                                            Zápisnica 
                      zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

                             konaného dňa 12.01.2015 

 

Prítomní: 
(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Schválenie návrh plánu práce komisie na I. polrok 2015 

2. Návrh VZN - o určení výšky a ostatné niektoré  podmienky dotácie na  prevádzku a mzdy 

na žiaka základnej umeleckej školy, materskej školy a na dieťa centra voľného času so sídlom 

na území mesta Galanta na rok 2015 

3. Prerokovanie Výzvy č. 3 pre školstvo 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

5. Informatívna správa o opravách a údržbách  v roku 2014 

6. Rôzne 

 

 Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, predseda komisie  privítal na zasadnutí všetkých prítomných členov, 

primátora mesta Galanta, pána poslanca F. Gauliedera, vedúcu Oddelenia školstva, kultúry 

a športu Mgr. Barcziovú a všetkým zaprial všetko dobré v novom roku. Členov komisie 

oboznámil s programom zasadnutí na I. polrok 2015, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

1. Schválenie návrh plánu práce komisie na I. polrok 2015 

Mgr. Barcziová prečítala program 1. zasadnutia a upozornila prítomných na bod č. 2, že 

VZN sa v minulosti prerokovávalo v mesiaci november, ale tento rok ho presunula už na 

január. 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o programe na 1. zasadnutie a spolu 

s plánom práce komisie školstva na I. polrok 2015 súhlasila, aby sa komisia riadila týmto 

návrhom. 

 

2. Návrh VZN - o určení výšky a ostatné niektoré  podmienky dotácie na  prevádzku a 

mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, materskej školy a na dieťa centra voľného 

času so sídlom na území mesta Galanta na rok 2015 

Mgr. Barcziová oboznámila členov komisie s návrhom VZN č.    /2015 o určení výšky a 

ostatné niektoré  podmienky dotácie na  prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej 

školy, materskej školy a na dieťa centra voľného času so sídlom na území mesta Galanta na 

rok 2015, pričom vysvetlila postup pri vypočítaní konštanty za rok 2014, čo bolo 60,05 € 

a v roku 2015 je to 66,05 € na jedno dieťa. Táto konštanta je určená na základe skutočných 

potrieb a zosúladená s rozpočtom mesta Galanta, pričom do úvahy sa berú aj údaje 

a ukazovatele MF SR. 

Pán Gál sa pýtal na údaj v tabuľke na str. 3 v návrhu VZN, ktorý ukazuje dotáciu  v ŠKD 

365,00 € a v prílohe je uvedená suma 365,20 €. Správny údaj je 365,00 €.  

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o Návrhu VZN o určení výšky a ostatné 

niektoré  podmienky dotácie na  prevádzku a mzdy na žiaka základnej umeleckej školy, 

materskej školy a na dieťa centra voľného času so sídlom na území mesta Galanta na rok 

2015, a to s opraveným číslom v tabuľke na str. 3 v Návrhu VZN. 
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3. Prerokovanie Výzvy č. 3 pre školstvo 
Mgr. Barcziová prečítala obsah Výzvy č. 3, upozornila na cieľ, formu, výšku, dobu trvania 

a vyhodnotenie projektov. Zo zúčastnených mal pripomienku pán Benkovics, a to ohľadom 

konečných prijímateľov – právnické osoby, ktorých „zakladateľom“ je mesto. Pán Gaulieder 

navrhol, že by bolo vhodnejšie nahradiť zakladateľ zriaďovateľom. Pán Benkovics navrhol 

zmenu aj v špecifikovaní právnických osôb a fyzických osôb – podnikatelia, ktorí vykonávajú 

výchovno – vzdelávaciu činnosť. Pán Černý navrhol, aby znenie celej Výzvy č. 3 

skontroloval právnik MsÚ. 

Komisia školstva berie na vedomie informáciu o Výzve č. 3 na rok 2015 s pripomienkami: 

- koneční prijímatelia – právnické osoby, ktorých zriaďovateľom je mesto 

- právnické osoby a fyzické osoby – podnikatelia, ktorí majú sídlo alebo trvalý pobyt na 

území mesta alebo ktoré pôsobia, vykonávajú výchovno – vzdelávaciu činnosť na území 

mesta, alebo poskytujú služby obyvateľom mesta 

- vynechať tretí bod v predpokladoch prijateľnosti projektu (projekt naplňuje ciele 

programu). 

 

4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

Bod č. 4 bol z programu vypustený, nakoľko žiadna škola a školské zariadenie nehlásilo 

havarijný stav. 

 

5. Informatívna správa o opravách a údržbách  v roku 2014 

Mgr. Barcziová informovala prítomných o rozpočte na rok 2014, ktorý bol 90 000 €. Z toho 

17 147 € bolo vyčlenených na opravu kanalizácie v MŠ SNP – Úzka a upravený rozpočet bol 

72 853 €. Ďalej informovala o dvoch žiadostiach na opravy – ZŠ SNP výmena okien a ZŠ G. 

Dusíka oprava strechy, ktoré boli postúpené na OÚ v Trnave v mesiaci október 2014. Pán 

Černý sa spýtal, či sa uvažovalo o dvoch etapách opravy na ZŠ SNP, teda rozdelenie 

pavilónov, nakoľko sa jedná o veľkú finančnú čiastku a umiestnenie žiakov počas 

vyučovania. Pán primátor sa informoval, či školy a zariadenia, ktoré v roku 2014 nedostali 

celú požadovanú sumu na opravy, budú zrejme tento rok žiadať ďalšie financie na dokončenie 

opráv.  

Pán Gál sa informoval o rozdieloch medzi rozpočtom na rok 2014 a 2015. Vyjadril nesúhlas 

s uprednostnením niektorých opráv, ktoré v minulosti prebehli (rekonštrukcia ZŠ Z. Kodálya 

a ZŠ Štefánika a čiastočne ZŠ G. Dusíka, čo však navonok nie je vidieť) a žiadal o schválenie 

tých žiadostí, ktoré sa napr. týkajú straty energií, opravy striech a výmeny okien. 

Mgr. Benkovics podotkol, že budova CVČ má v havarijnom stave strechu a výmena okien 

v roku 2014 bola v dnešnom pohľade skoro zbytočná, lebo sa nevie, čo v budúcnosti s touto 

budovou bude. Navrhol, aby sa v najbližšej dobe na túto budovu neinvestovali financie. 

Bc. Vanya pripomenula, že výmena okien bola nutná, nakoľko išlo o ohrozovanie zdravia 

detí, ktoré CVČ navštevovali.  

Komisia školstva berie na vedomie Informatívnu správu o opravách a údržbách  v roku 

2014. 

 

6. Rôzne 
Pán Gál – požiadal o zmenu dní v rámci zasadnutí KŠ na utorok a zmenu hodiny na 14:30. 

Pán Černý – informoval sa o verejnom obstarávaní, kto a akým spôsobom ich robieva pre  

školy (pani Melotíková, MsÚ).  

Pán primátor – verejné obstarávania sa budú robiť v budúcnosti v mene mesta a nie ako 

súkromná osoba. 
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Ďalšie stretnutie KŠ bude 24.02.2015 o 14:30 hod.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Galante, dňa 13.01.2015                                                              PaedDr. Peter Černý v.r. 

Zapísala: Mgr. Laura Matušová                   predseda komisie  


